
Beste sportvrienden, 
 
De zon begint weer te schijnen, en dat betekent dat de lente eindelijk is begonnen. 
Met de clubkampioenschappen weer achter de rug en een spannend slot van de 
voetbalcompetities, komt de zomer snel in zicht. 
 
We willen jullie via dit bericht informeren over de voortgang en de huidige stand van 
zaken over de fusie van TV de Mortel en MVC. Op dit moment zitten we nog steeds in de 
ontwerpfase waarbij praktische zaken worden verdiept door de werkgroepen. Achter de 
schermen wordt er door alle werkgroepen ontzettend hard gewerkt. Dit betekent ook dat 
we steeds dichterbij het voorstel van de fusiewerkgroepen komen. De intentie is om de 
ALV’s voor de definitieve stemming in juni te plannen. Hieronder staat een korte update 
per werkgroep. 
 
Werkgroep Communicatie 
Hoe kunnen we alle leden zo goed mogelijk informeren over de stand van zaken van de 
fusiewerkgroepen? Hiervoor hebben we een informatie-app aangemaakt. Daarnaast 
zullen we alle berichten delen op de website en via e-mail van beide clubs. De mensen 
die in de enquête hebben aangegeven een bijdrage te willen leveren zullen we op korte 
termijn hiervoor benaderen. Excuses dat dit even geduurd heeft. 
 
Werkgroep Financiën 
De Financiële werkgroep heeft de cijfers van de afgelopen jaren van beide verenigingen 
bekeken en op basis daarvan een begroting en liquiditeitsprognose opgesteld.  
 
Er wordt nu hard gewerkt aan een gedegen investeringsplan, waarbij offertes worden 
vergeleken om tot de beste keuzes te komen. 
Daarnaast onderzoekt de werkgroep de beste opties voor de algehele financiering, wat 
uiteindelijk zal worden opgenomen in het financieringsplan. Hierbij is er een financieel 
plan opgesteld mét inbreng van de gemeente en zonder inbreng van de gemeente en zijn 
ze actief op zoek naar overige financiële ondersteuning via stichtingen etc.  
Ook kijkt de werkgroep naar de systemen die beide verenigingen gebruiken en de 
lopende contracten.  
 
Deze werkgroep werkt aan waardevol advies over hoe we deze processen kunnen 
verbeteren en optimaliseren.  
 
Werkgroep Sportpark 
De werkgroep Sportpark is druk bezig met het uitwerken van een plan voor de inpassing 
en verbetering van het park. 
 
Het plan omvat onder andere de uitbreiding van de kantine, veranda en terras, nieuwe 
tennisvelden, een speeltuin, een panna veldje, jeu de boule banen en nieuwe 
verlichting, die te zien zijn in het eerder gedeelde filmpje. Hiervoor zijn offertes 
aangevraagd.  
 



Zodra beide verenigingen een definitieve goedkeuring geven, zullen de offertes worden 
vergeleken en geoptimaliseerd. 
 
Hierbij het huidig concept van de indeling van het park waarbij ze nog kritisch naar de 
indeling aan het kijken zijn: 
 

 
 
Werkgroep Horeca 
De sportkantine is een belangrijke ontmoetingsplek voor de leden van de vereniging. Om 
een gezellige en prettige sfeer te creëren, is deze werkgroep bezig met het opstellen van 
regels die bijdragen aan een goede werking en netheid van de kantine. 
 
De onderwerpen die ze onder de aandacht hebben, zijn: openingstijden, 
toegankelijkheid, personeel (betaald en vrijwillig), mogelijkheden wanneer er geen 
personeel achter de bar staat, consumptieprijzen, betaalmogelijkheden, het gebruik van 
eigen etenswaren en het opstellen van regels voor het gebruik van de kantine. De 
werkgroep zoekt naar een goede balans om beide verenigingen zo goed mogelijk 
tegemoet te komen en er één gezellige kantine van te maken. 
 
Werkgroep Bestuur & Beleid 
De werkgroep bestuur & beleid denkt na over een nieuwe structuur en statuten voor 
wanneer de clubs gaan fuseren. Ze hebben een concept organogram opgesteld hoe  een 
nieuw bestuur vormgegeven kan gaan worden. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Tussentijdse ledenvergadering tennisvereniging 
Op dinsdag 8 april heeft de tennisvereniging een extra ledenvergadering georganiseerd. 
Tijdens deze bijeenkomst is de huidige stand van zaken toegelicht en kregen de 
aanwezige leden de gelegenheid om vragen te stellen, opmerkingen te geven en 
eventuele onduidelijkheden te bespreken. Het bestuur wilde graag weten in hoeverre er 
draagvlak is voor het verder uitwerken van de fusie, daar er op korte termijn kosten 
gemaakt moeten worden oa voor statuten. Uit de stemming blijkt dat er ruim voldoende 
draagvlak is. Daarnaast werd er door een aantal leden gevraagd om een meer specifieke 
begroting t.a.v. kosten, inkomsten en uitgaven. Verder gaat er ook gekeken worden naar 
wat het alternatief plan zou kunnen zijn als er geen fusie plaats gaat vinden. Dit gaat dan 
met name om het financiële plaatje. Door op deze manier zo transparant mogelijk 
scenario’s te schetsen, hopen we iedereen voldoende te informeren zodat er een 
weloverwogen beslissing gemaakt kan worden. 
 
We hopen jullie hiermee goed geïnformeerd te hebben. We zijn samen bezig met een 
open en transparant onderzoek en staan open voor ideeën en suggesties. Dus nogmaals 
een oproep: als er vragen of ideeën zijn, horen we die graag! 
 
Met sportieve groet,  
Werkgroep communicatie, ( Kevin, Saskia, Anne, Jeroen, Tim) 


